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Voorwoord van de voorzitter  
Beste leden, ouders, trainers en basketbalfans, 
 
We hebben een bewogen jaar achter de rug. Vorig jaar oktober hebben we helaas veel te vroeg 
afscheid moeten nemen van Andre de Boer. Andre heeft zich jarenlang volledig ingezet voor de 
vereniging en zijn fanatisme voor de sport was niet te stoppen. Het gemis van Andre is nog steeds 
enorm.  
 
De saamhorigheid, vriendschap en betrokkenheid binnen de vereniging werd op dat moment 
zichtbaar en dat was ondanks de verschrikkelijke aanleiding prachtig om te zien. Eenieder die zich 
exercitiaan voelt mag trots zijn op wat wij met elkaar hebben en wat ons verbindt.  
 
Het seizoen verliep verder relatief rustig. Waar het jaar ervoor helemaal in het teken stond van het  
lustrum was het dit jaar rustiger dan gehoopt. Er stonden meerdere kleine activiteiten op de planning 
maar door verschillende redenen zijn deze helaas niet allemaal doorgegaan. Dit is een punt waar 
komend seizoen hard aan gewerkt zal worden.  
 
Verder wil ik iedereen die zich op welke manier dan ook heeft ingezet voor de vereniging bedanken! 
Zonder jullie kunnen we onze mooie sport niet blijven beoefenen. 
 
Met sportieve groet, 
 
Mark Sikkens 
Voorzitter 

H1 Verslag Bestuur  

1.1 Verslag van de voorzitter  
Het tweede jaar van mijn voorzitterschap begon erg onverwachts. Toen we begin oktober het nieuws 
kregen dat Andre de Boer plotseling was overleden hebben we meteen de beslissing gemaakt om de 
trainingen stil te leggen. Ook hebben we een avond georganiseerd waar alle (oud)leden samen 
konden komen om herinneringen op te halen en te delen. Ik ben nog steeds erg dankbaar dat ik 
tijdens de uitvaart namens de hele vereniging mocht spreken, dit was erg ontroerend en 
overweldigend.  
 
Het seizoen stond verder in het teken van de zoektocht naar sponsoren, opzetten van de nieuwe 
tenue lijn en het organiseren van activiteiten. 
 
De zoektocht naar sponsoren is nog steeds bezig en is gelukkig op dit moment in goede handen bij 
Michael Kunst. Afgelopen jaar hebben drie sponsoren zich verbonden aan ons en hun namen staan 
vanaf het seizoen 2024-2025 op onze tenues, De Duynen vakantiewoningen Ameland, 365Werk en 
&Lies. Hiervoor erg veel dank.  
 
De tenues was een klus van grotere orde. Samen met Bas Jelsma en Claudia de Wit van de materiaal 
commissie zijn we druk geweest met de ontwerpen, het passen en uiteindelijk bestellen van de 
tenues. Aan het begin van het seizoen had ik de ambitie om vanaf 2024 in de nieuwe shirts te spelen. 
Helaas bleek dit te voorbarig en heb ik die verwachtingen moeten bijstellen tot aan het seizoen 2024-
2025. We kunnen niet wachten tot de vereniging is de nieuwe tenues speelt! Daarnaast zullen er ook 
inspeelshirts en andere kleding van de vereniging komen. Hier gaan de materiaal commissie en ik 
hard mee aan de slag. 
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Het organiseren van activiteiten liep wat minder voorspoedig dan gehoopt. De plannen waren er 
maar de uitvoering niet. Dit is iets dat ik komend seizoen anders wil doen. Komend seizoen zal er 
weer een kamp komen voor de jeugd en zullen er daarnaast ook andere activiteiten georganiseerd 
worden voor alle leden.  
Het was een bewogen jaar en kijk graag vooruit naar een mooi 2024-2025. 
 
Mark Sikkens 
Voorzitter 
 

1.2 Verslag Secretariaat 
Het was een gezellig en bewogen seizoen. Dat basketbal op dit moment de snelst groeiende sport is 
bracht uitdagingen met zich mee, maar is op de eerste plaats natuurlijk goed nieuws. Het is als 
vereniging goed om te blijven groeien en ik waardeer de inzet van het bestuur en de trainers die dit 
mogelijk hebben gemaakt. Door deze inzet en creativiteit is het gelukt om de wachtlijsten voor de 
teams weg te werken en zoveel mogelijk nieuwe leden te kunnen verwelkomen. De gezelligheid 
mocht dit seizoen ook niet ontbreken, met afsluiter een eindsprint over de stormbaan tijdens het 
eindtoernooi.  
 
Ik wens iedereen een mooi en sportief seizoen toe!   
 
Emma de Jong 
Secretaris  
 

1.3 Verslag Penningmeester 
Mijn eerste lustrum als penningmeester want ik mag dit alweer vijf jaar doen. Een voor de 
penningmeester zorgeloos jaar want de meeste kosten vielen net wat lager uit en de meeste 
inkomsten juist wat hoger. Ook zijn er maar 5 storno’s geweest van de contributie dus daar had ik 
ook weinig werk van. 
 
Het resultaat over het seizoen is uitgekomen op € 7.051 positief. Dit resultaat wordt voornamelijk 
veroorzaakt doordat zowel de zaalhuur als de bijdrage aan de Nederlandse Basketbal Bond lager zijn 
uitgevallen dan begroot. Het eerste wordt veroorzaakt doordat wij wel meer uren hadden begroot 
maar er niet meer ruimte beschikbaar was. De bijdrage aan de bond viel lager uit doordat de bijdrage 
die per team in rekening wordt gebracht lager was dan op de website was aangegeven. 
Naast lagere kosten waren er juist meer opbrengsten uit de Grote Clubactie en meer contributie 
doordat we zijn gestart met een dames recreantenteam. 
 
Ook voor het komend seizoen ziet ons huishoudboekje er goed uit. Hierdoor lukt het om voor 
iedereen de contributie met ruim 10% te laten dalen en toch een sluitende begroting te presenteren. 
De financiële gevolgen van de hele vereniging in het nieuw steken is bij het opmaken van de 
begroting nog niet volledig in beeld. Maar omdat we hierbij ook nog geen rekening hebben 
gehouden met de binnen te komen sponsor gelden verwacht ik dat het effect hiervan niet heel groot 
is. 
 
Patrick Visser 
Penningmeester  



1.3.1 Balans 2023-2024 
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1.3.2 Begroting  

 

1.3.3 Contributie 



H2. Verslag Commissies 

2.1 Ledenadministratie 
2023-2024 was een jaar met veel nieuwe aanmeldingen. Vooral bij de Peanuts veel nieuwe aanwas: 
meer dan 15 nieuwe jonge leden. Een ander groot deel van de nieuwe aanmeldingen kwam van de 
Dames Recreanten. In totaal kwamen er zo’n 40 nieuwe leden bij, afgelopen seizoen. Daar staan 
natuurlijk ook opzeggingen tegenover: 27 leden verlieten onze club. Veel daarvan stoppen helemaal 
met basketbal, maar ook enkele verhuizingen of leden die overstappen naar Celeritas-Donar. Voor 
komend seizoen (2024-2025) hebben we alweer 11 nieuwe leden mogen verwelkomen. 
 
David Vlietstra 
Ledenadministratie 
 

2.2 Technische Commissie  
Afgelopen seizoen was een seizoen waaraan we allemaal met goede moed zijn begonnen, maar dat 
echter al snel zwart omrand werd door het plotselinge overlijden begin oktober van onze zeer 
betrokken en fanatieke coach van M18 Andre de Boer. Voor de hele vereniging, maar met name voor 
de jongens die hij al jaren trainde en coachte, was dit een enorme schok. Toen zijn overlijden bekend 
werd is er vanuit het bestuur de mogelijkheid geboden om diezelfde avond samen te komen in de 
sporthal om het verdriet en herinneringen te delen. De grote opkomst van leden en oud-leden tekent 
maar weer eens de samenhorigheid binnen de vereniging en de mate waarin Andre geliefd was. Ook 
waren erbij, de zeer indrukwekkende, uitvaart veel Exercitianen aanwezig. Dochter Liselot is 
afgelopen seizoen bij de Peanuts begonnen en zo leeft de familie de Boer gelukkig toch nog voort 
binnen de vereniging. 
 
Complimenten aan Steven Kimkes (speler H1) die zich bereid toonde samen met Mark Doeven de 
training en coaching van M18 volledig over te nemen en de jongens door een moeilijke tijd te 
loodsen. Dit bleek een prima match en het seizoen werd gezamenlijk afgesloten met een mooi 
toernooi in Leer. 
 
Op basketbalgebied mochten we dit seizoen helaas geen enkel kampioenschap vieren. De dames en 
M14 waren wel erg dichtbij maar hebben het helaas net niet gehaald. Toch kunnen we niet spreken 
van een onsuccesvol seizoen. Veel spelers en coaches hebben zich weer verder ontwikkeld en 
hebben veel plezier en voldoening gehaald uit het afgelopen seizoen. Dit bleek ook maar weer uit de 
grote opkomst bij het eindtoernooi/feest ter afsluiting van seizoen. Volgend seizoen maar weer de 
prijzen aan elkaar rijgen! 
 
Dat basketbal in Nederland erg populair is hebben we gemerkt aan de wachtlijst die we genoodzaakt 
waren te hanteren bij de Peanuts. Niels Godron heeft dit jaar de begeleiding van de Peanuts 
overgenomen en samen met een aantal ouders dit prima gedaan. Zo is er dit jaar ook een Peanuts 
toernooi georganiseerd wat een groot succes was en het komend seizoen zeker een vervolg zal 
krijgen. Ook hebben de Peanuts meegedaan aan toernooien van andere verenigingen. Daarnaast is er 
door het creëren van een extra trainingstijd op vrijdagmiddag voor komend seizoen de mogelijkheid 
ontstaan voor het wegwerken van de wachtlijst. Wellicht leidt dit eind 2024 tot het opzetten van een 
X10 team. 
 
Halverwege het seizoen de M12 succesvol gesplitst in 2 teams. Voor het tweede team waren Jasper 
van Deelen en Tom van Dijk bereid om de training en coaching op zich te nemen en hebben dit 
ontzettend goed gedaan. Helaas vertrekken beide naar elders (Celeritas en Amerika) waardoor we op 
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moment van schrijven nog een vacature voor de begeleiding van dit team hebben. 
Jasper is niet het enige lid dat vertrekt naar Celeritas. Na enkele try-outs zijn er maar liefst 5 spelers 
van ons M14 team geselecteerd als vaste- of bankspeler bij het M14 team van Celeritas dat landelijk 
speelt of het M16 team. Zo vertrekt er helaas een hoop talent en hebben we noodgedwongen ons 
M16 voor volgend seizoen moeten intrekken vanwege een gebrek aan spelers. We wensen de 
jongens die de overstap maken uiteraard veel succes in hun toekomstige basketbal carrière. 
 
Afgelopen seizoen hebben we ook het al bestaande ontwikkelplan van een aantal updates voorzien 
en zullen we deze aan het begin van het seizoen verspreiden onder de trainer/coaches. Hierin staat 
beschreven wat elk jeugdlid op welke leeftijd zou moeten kunnen qua vaardigheden. Ook zal er een 
(digitaal) ouderboekje gedeeld worden waarin wat handige informatie voor ouders vermeld staat. 
 
Voor komend seizoen hebben we ook gezamenlijk met het bestuur als doel gesteld het POD-traject 
op te gaan starten. Hierbij zal in samenwerking met de gemeente een project op worden gestart 
waarbij middels workshops de coaches, spelers en ouders betrokken worden waarbij de nadruk ligt 
op het positief coachen, stimuleren en aanmoedigen van de kinderen. 
 
Genoeg om weer naar uit te kijken en dus op naar een weer een mooi en sportief volgend seizoen! 
 
Arjan Harms 
Voorzitter Technische Commissie 
 

2.3 Wedstrijdsecretaris  
In het seizoen 2023-2024 hadden we dezelfde zaalhuur als vorig jaar. Hierdoor moesten we wel weer 
met 3 jeugdteams op 1 tijdstip te trainen. Feitelijk op 2 dagen, de maandagen en de woensdagen, 
want dan deelden M14-1 en M14-2 een zaalhelft. De bedoeling was om gezamenlijk te trainen, maar 
daarvoor was het kwaliteitsverschil te groot. Met 3 teams naast elkaar trainen is niet ideaal want dat 
betekent ook op kleine verrijdbare baskets trainen en dat is toch minder. 
 
Gelukkig liep de samenwerking met Wojtek Biziuk van de gemeente en Ties Polling van de sporthal 
wederom prima. Maar nu we vanuit de NBB met 2x een half jaarschema werken, is het wel een 
probleem dat voor de tweede helft van het seizoen alvast moet worden ingehuurd, maar de zaalhuur 
na 1 oktober niet meer teruggegeven kan worden. Hierdoor heb ik behoudend zaalhuur aangevraagd 
voor na december, met als gevolg dat zaalhockey elke snipper die overbleef inhuurde. Hierdoor 
kreeg ik problemen als ik toch meer zaalhuur nodig bleek te hebben. De zaalhuur voor de zaterdagen 
moest ik ook dit jaar weer zeer wisselvallig inhuren, normaliter kan ik toe met inhuur van 12 tot 19 
uur. Nu waren er dagen bij dat ik van 10 uur ’s ochtends tot 21 uur ’s avonds in moest huren. 
Dit jaar vanwege de soms vele thuiswedstrijden op 1 dag, er maar weer gekozen om toch maar 2 
U14-wedstrijden tegelijkertijd op een breedteveld te spelen. Op twee zaterdag zelf nog op de 
breedtevelden in Hal B gespeeld. Vorig jaar verliep dat ook goed, maar je hebt dan dus wel 6 
scheidsrechters per wedstrijd nodig. Gelukkig kunnen er op deze wedstrijden wel tafelaars gevonden 
worden onder ouders. Gezien het ruimtegebrek, zal ik vaker U14 wedstrijden (net als U12) naast 
elkaar laten spelen. Zo kan ik op een speeldag 8 wedstrijden kwijt, wat in het komende seizoen ook 
zal gebeuren. 
 
Net als vorig jaar heeft de trainingsgroep die in Ter Borch traint de zaal afgehuurd tot half juli, 
wanneer de zomervakanties beginnen. Deze groep betaalt dan zelf de zaalhuur vanaf eind mei, 
wanneer de reguliere zaalhuur bij Exercitia traditiegetrouw stopt. 
 
Leo Kits 
Wedstrijdsecretaris 
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2.4 Scheidsrechters coördinator  
Ook dit seizoen, 2023-2024 huurden we weer een scheidsrechter in. Wederom D-scheidsrechter 
Gerard Krook, die werd dit jaar betaald door dames 1. Heren 1 hoefde vanaf dit jaar niet meer met 
externe scheidsrechters gefloten te worden. Hierdoor kwam ruimte vrij voor Leo Kits (D- 
scheidsrechter), om zich dit jaar niet in te schrijven voor externe wedstrijden, zodat hij beschikbaar 
was om de thuiswedstrijden te fluiten en te begeleiden. 
 
Dit seizoen is geprobeerd om 3 fluiters op minimaal BS-3 niveau extern op te leiden. Er zijn 3 
personen de BS3-cursus gaan volgen als sinds het seizoen 22-23: Dominique Polling, Jacco van Veen 
en Mark Sikkens. Helaas heeft alleen Mark Sikkens de cursus met goed gevolg afgerond. 
Omdat de thuiswedstrijden van heren 1 wel door minimaal 1 BS-3 niveau scheidsrechter gefloten 
moeten worden is de hulp ingeroepen van Nico Bronsema en Gert Jan Swaving. Zij hebben (vaak met 
Jasper van Deelen) wedstrijden van heren 1 gefloten. Tijdens dit seizoen heeft het gehele M18 team 
voldoende begeleiding en beoordeling gehad en daadwerkelijk het BS2-diploma behaald. Daarnaast 
heeft Chimène Hartlief (oud-lid) geholpen door enkele (mini)wedstrijden te fluiten en heeft de 
oproep onder ouders ertoe geleid dat 1 ouder (Peter Hoexum) enkele wedstrijden heeft gefloten van 
M14 en V12, waar zijn eigen kinderen spelen. 
 
Ook dit seizoen geen les in spelregelkennis gegeven vanwege dat alle informatie op de website van 
de NBB zeer duidelijk is. Wel weer een praktijkles gegeven aan eenieder die daar behoefte aan had. 
Kandidaten voor een BS-2 diploma moeten eerst een spelregeltest doen en als ze die halen, mogen 
ze het BS2-traject volgen. Dat houdt in dat enkele opdrachten moeten worden gedaan. Daarna 
moeten er wedstrijden worden gefloten waarbij er begeleiding is en uiteindelijk moet de begeleider 
dan de BS-2-cursist goedkeuren voor het BS-2 diploma. Bij de BS2-scheidsrechters zijn tijdens het 
seizoen nauwelijks problemen geweest. De grote antipathie die mensen hebben tegen 
scheidsrechteren blijft een probleem. In mijn eentje mensen enthousiasmeren gaat lastig. 
Voor komend seizoen zal ik weer een ‘stage’ organiseren en wil ik alle leden die daar interesse in 
hebben uitnodigen. Komend seizoen zullen de jongens en meisjes van het nieuwe M18 en V18 team 
worden opgeleid om scheidsrechter te worden. 
 
Leo Kits 
Scheidsrechtercoördinator  
 

2.5 Jeugd- en activiteitencoördinator/Toernooicommissie 
De Jeugd- en activiteitencoördinator/Toernooicommissie is vacant en in seizoen 2023/2024 niet 
ingevuld geweest. 
 

2.6 Activiteitencommissie 
De activiteitencommissie is in seizoen 2023/2024 niet ingevuld geweest.  
 

2.7 Materiaalcommissie 
Dit jaar was het voornaamste doel van de materiaalcommissie om een nieuwe passende leverancier 
te vinden voor de nieuwe tenues. Het vinden van de juiste leverancier bleek echter lastiger dan 
verwacht. Dit kwam door de specifieke clubkleuren en de verschillende eisen die wij aan het nieuwe 
tenue hebben gesteld. Ook wilden wij graag sponsoren vinden voor op de nieuwe tenues. Hierdoor is 
er veel communicatie geweest met het bestuur, de leverancier en de sponsoren. 
Uiteindelijk is er na een aantal proefdrukken een mooi definitief ontwerp uitgekomen, dat is 
gepresenteerd bij het eindtoernooi. Tijdens het eindtoernooi hebben de meeste leden het tenue 
kunnen passen en hun maten doorgegeven. Op basis hiervan hebben wij voor de hele club de nieuwe 
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tenues besteld. De verwachting is dat iedereen de eerste wedstrijd van het komende seizoen in het 
nieuwe tenue kan spelen. 
 
Bas Jelsma en Claudia de Wit 
Materiaalcommissie 

2.8 PR-commissie 
Afgelopen seizoen hebben wij ons voornamelijk bezig gehouden met het posten van relevante 
content en wedstrijdschema’s/uitslagen op de Instagram pagina. Hiermee hebben we veel leden 
bereikt met benodigde informatie.  
 
Doelen van afgelopen seizoen wat betreft de website en teamfoto’s zijn helaas niet behaald. Deze 
staan op de planning voor dit jaar. Voor de teamfoto’s is dit natuurlijk ook mooi om dit gelijk in de 
nieuwe tenues te doen!   
 
Jody Sijbolts, Silke Posthumus en Claudia de Wit 
PR-commissie 
 

2.9 Sponsorcommissie 
De sponsorcommissie zal komend seizoen worden vervuld door Michael Kunst.   


